
Protokół Nr VIII/07 
z VIII sesji Rady Gminy Lipno 

odbytej w dniu 02 lipca 2007 roku 
 
 
 

Dnia 02 lipca 2007 roku o godz. 10-tej w Miejskim Centrum Kultury w 
Lipnie odbyła się VIII sesja Rady Gminy Lipno. 
 
Obecni na sesji według załączonej listy obecności. 
Ponadto w sesji udział wzięli: 
Wójt Gminy Lipno – Pan Wiesław Ośmiałowski, Zastępca Wójta Gminy Lipno 
– Pan Andrzej Szychulski,  Radca Prawny – Pan Józef Jesionowski, Sekretarz 
Gminy – Pan Andrzej Rozen. 
Jednocześnie w tym samym miejscu i w tym samym czasie odbywały się sesje 
Rady Powiatu Lipnowskiego i Rady Miasta Lipna. 
 

Ad. pkt 1 a 
 

Otwarcia obrad VIII sesji Rady Gminy Lipno dokonał Przewodniczący Rady 
Gminy Lipno – Pan Bohdan Nowak, który na wstępie powitał wszystkich 
obecnych, jednocześnie stwierdzając, że na stan 15 Radnych, w sesji udział 
bierze 15 Radnych, a zatem Rada jest władna do podejmowania prawomocnych 
uchwał i rozstrzygnięć. 
 

Ad. pkt 1 b 
 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił proponowany porządek obrad i 
poddał pod głosowanie proponowany porządek obrad. 
 
Radni Rady Gminy Lipno w głosowaniu jawnym poprzez podniesienie ręki 
jednogłośnie przyjęli proponowany porządek obrad. 
 
 
 
 
 

Ad. pkt 2  
 

Starosta Lipnowski Pan Krzysztof Baranowski poinformował, że Powiat 
Lipnowski podczas negocjacji z Urzędem Marszałkowskim, również w 
rozmowach z Wójtami i Burmistrzami zaznaczył w swych projektach i takie 
karty przesłał do Pana Marszalka Całbeckiego – jedna, to sprawa budowy 
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lipnowskiej powiatowej i międzygminnej strefy gospodarczej. Taka karta 
projektu została złożona do Pana Marszałka. Pan Starosta przypomniał, ze 
Wójtowi i Burmistrzowie na wspólnym spotkaniu na ten temat rozmawiali i 
pewne ustalenia w tej sprawie zapadły. 
Natomiast jeżeli chodzi o budowę obwodnicy dla Miasta Lipna również taka 
kartę projektu Powiat Lipnowski złożył. Koszt tego projektu oszacowany został 
na podstawie rozliczeń własnych na 35 mln zł. 
Marszałek Całbecki otrzyma propozycję, jak ta obwodnica miałaby przebiegać. 
Pan Starosta nadmienił, że w tej sprawie również były rozmowy na konwencie 
Wójtów i Burmistrzów i stosowne wnioski wszystkich Wójtów i Burmistrzów 
zostały złożone. 
 
Radny Rady Powiatu Pan Gęsicki Przemysław uważa, że dobrze jest, że 
obecnie nasilone są glosy, żeby ta obwodnica powstała. 
 
Wójt Gminy Lipno jeżeli chodzi o strefę ekonomiczną to uważa, że ktoś 
powinien poinformować na jakich gruntach ta strefa ma być utworzona. 
Tak samo jeżeli chodzi o obwodnicę Miasta Lipna – propozycji było kilka           
( chyba trzy) i sądzi, że dobrze byłoby, żeby przedstawić wszystkim jak ma 
przebiegać ta obwodnica. 
Pan Wójt podkreślił, że Gmina Lipno jest za utworzeniem strefy ekonomicznej, 
ale chcemy wiedzieć gdzie to ma być zlokalizowane, jakie koszty się z tym 
wiążą. 
Wówczas Komisje Rady Gminy mogłyby na swoich posiedzeniach omówić te 
tematy i podjąć stosowne decyzje. 
Wójt Gminy nadmienił, że z tego co wie, to strefa ma być utworzona na jednych 
z najlepszych gruntów, a nie wszyscy Radni o tym wiedzą. 
Zdaniem Pana Wójta warto o tym rozmawiać, rozważyć, gdzie to zlokalizować i 
wówczas podjąć wspólne decyzje. 
 
Radny Strużyński Stanisław nadmienił, że Rada Gminy jest za strefą, ale nie 
jesteśmy zdecydowani już dzisiaj z tego powodu, że nie znamy granic tej strefy i 
innych szczegółów dotyczących organizacji takiej strefy. 
 
Radny Lewandowski Zdzisław w imieniu całej Rady Gminy popiera 
inicjatywę budowy obwodnicy Miasta Lipna. 
 
Starosta Lipnowski Pan Krzysztof Baranowski nadmienił, że odbyło się 
spotkanie, na tym spotkaniu zostały wypracowane pewne elementy, gdzie mniej 
więcej to miałoby przebiegać. 
Na Sali obrad jest Dyrektor Zarządu Powiatowego Dróg Pan Jańczak, który 
mógłby coś powiedzieć na temat obwodnicy. 
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Natomiast Pan Czesław Sobala Naczelnik Wydziału Geodezji przygotował 
usytuowanie tej strefy ekonomicznej. 
Pan Starosta podkreślił, że to co było ustalone na wspólnym spotkaniu to jest, 
nic się nie zmieniło. 
Strefa ekonomiczna obejmowałaby grunty Gminy Lipno i częściowo grunty 
Miasta Lipna. 
Powiat tą inicjatywę popiera, złożył taka kartę do Pana Marszałka i jest to 
wpisane w pewien plan inwestycyjny Powiatu. 
Starosta uważa, że Powiat może ze swej strony tylko popierać, jeździć, prosić, 
żeby takie rzeczy tworzyły się na terenie Powiatu. 
 
Burmistrz Miasta Lipna Pan Janusz Dobroś podziękował za zorganizowanie 
sesji z udziałem Rady Powiatu Lipnowskiego i Rady Gminy Lipno, nie ukrywa, 
że był inicjatorem takiego spotkania. 
Jeżeli chodzi o strefę ekonomiczną, to lokalizacja jej byłaby na terenie Gminy 
Lipno, przy trasie nr 10, po prawej stronie jadąc w kierunku Warszawy. Są to 
grunty Agencji.  
Zdaniem Pana Burmistrza na początek można by zacząć od 20-30 hektarów. 
Burmistrz poinformował, że wstępnie rozmawiał już w tej sprawie z 
Wiceministrem Rolnictwa Panem Ardanowskim, a także z Dyrektorem 
Pomorskiej Strefy Ekonomicznej Panem Józefem Rameau. 
Burmistrz uważa, że położenie jest kapitalne i sądzi, że inwestor na pewno się 
znajdzie. 
Będąc przy głosie nadmienił, że bezrobocie w Lipnie jest bardzo wysokie, ok. 
30%, a tu powstałyby nowe miejsca pracy. 
Pan Burmistrz wspomniał również o potrzebie budowy obwodnicy dla Miasta 
Lipna, a także zasygnalizował potrzebę budowy schroniska dla zwierząt. 
Uważa, że wspólnie trzeba rozwiązać te problemy. 
 
Wójt Gminy podkreślił, że jest za tym co było ustalone na wspólnym spotkaniu. 
Zwrócił się jednak z pytaniem do Prawników, jakie będą koszty w związku z 
wyłączeniem gruntów z produkcji rolnej. 
Zdaniem Pana Wójta to są dość duże koszty, a większość gruntów leży na 
terenie Gminy Lipno. 
Nadmienił również, że Gmina Lipno nie jest na takie koszty przygotowana. 
 
Burmistrz Miasta Lipna zapewnia Pana Wójta, że złotówki Gmina nie straci 
ze swojego budżetu. 
Poinformował, że jest okazja z tego skorzystać, wszyscy są przychylnie 
nastawieni, Wiceminister mówi, że z odrolnieniem nie ma żadnego problemu. 
Pan Burmistrz podkreślił, że jest to uchwała intencyjna, która nie określa jeszcze 
żadnych szczegółów , do niczego nie zobowiązuje, ale daje nam możliwość 
działania dla dobra Miasta, Gminy, dla całego Powiatu. 

 



 4

 Radny Rady Powiatu Pan Woźnicki Tomasz nadmienił, że koro Pan 
Burmistrz zobowiązuje się załatwić sprawę z Wiceministrem, jeżeli chodzi o 
odrolnienie gruntów i twierdzi, że nie będzie z tego tytułu żadnych kosztów, to 
na miejscu Pana Wójta podjąłbym taką uchwałę, tym bardziej, że jest to uchwała 
intencyjna. 
Natomiast osobiście wie jakie koszty płaci się na Fundusz Ochrony Gruntów 
Rolnych za klasy III, ale również za klasy IV gruntów. 
 
Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały Nr VIII/37/07 w 
sprawie podjęcia działań mających na celu poszerzenie Pomorskiej Specjalnej 
Strefy Ekonomicznej i poddał go pod głosowanie. 
 
Radni Rady Gminy Lipno w głosowaniu jawnym poprzez podniesienie reki 
jednogłośnie przyjęli projekt w/w uchwały. 
 
 

Ad. pkt 3 a 
 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały Nr VIII/38/07 
wyrażająca stanowisko w sprawie budowy obwodnicy drogowej dla Miasta 
Lipna i poddał go pod głosowanie. 
 
 
Radni Rady Gminy Lipno w głosowaniu jawnym poprzez podniesienie ręki 
jednogłośnie przyjęli projekt w/w uchwały. 
 
 
 

Ad. pkt 3 b 
 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie stanowisko popierające 
budowę schroniska dla zwierząt we współpracy z Powiatem Lipnowskim i 
Miastem Lipnem. 
 
Radni Rady Gminy Lipno w głosowaniu jawnym poprzez podniesienie reki 
jednogłośnie przyjęli w/w stanowisko. 
 
 
Przewodniczący Rady Gminy Lipno podziękował wszystkim za możliwość 
wspólnego spotkania się i wspólne obrady. 
Zwrócił się do Radnych Rady Gminy Lipno o przejście do budynku Urzędu 
Gminy Lipno na dalszą część obrad. 
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Po przybyciu do Urzędu Gminy Lipno, Przewodniczący Rady Gminy 
kontynuował obrady Rady Gminy Lipno. 
 
Wójt Gminy zwrócił się z prośbą o wprowadzenie do porządku obrad punktów: 
- podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Rady Gminy Lipno                
Nr VII/33/07 z dnia 15.06.2007 r. w sprawie sposobu sprawienia pogrzebu, 
- podjęcie uchwały w sprawie sposobu sprawienia pogrzebu, 
- podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Lipno na 2007 rok. 
 
Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie propozycję 
wprowadzenia dodatkowych punktów do porządku obrad. 
 
Radni Rady Gminy Lipno w głosowaniu jawnym poprzez podniesienie ręki 
jednogłośnie wprowadzili do porządku obrad w/w punkty. 
 
Przewodniczący Rady Gminy nadmienił, że przystępuje do punktu podjęcie 
uchwały w sprawie uchylenia uchwały Rady Gminy Lipno  Nr VII/33/07 z dnia 
15.06.2007 r. w sprawie sposobu sprawienia pogrzebu i głos oddał Radcy 
Prawnemu. 
 
Radca Prawny wyjaśnił, że Nadzór Prawny Wojewody stoi na stanowisku, że 
uchwała w sprawie sposobu sprawienia pogrzebu wchodzi w życie po upływie 
14 dni od dnia ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym Województwa Kujawsko-
Pomorskiego. W naszej uchwale był zapis, że wchodzi w życie z dniem 
podjęcia. 
W związku z tym proponuje tą poprzednio podjętą uchwałę uchylić i podjąć 
nową z prawidłowym zapisem. 
 
Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały Nr VIII/39/07 w sprawie  
uchylenia uchwały Rady Gminy Lipno Nr VII/33/07 z dnia 15.06.2007 r. w 
sprawie sposobu sprawienia pogrzebu i poddał go pod głosowanie. 
 
Radni Rady Gminy Lipno w głosowaniu jawnym poprzez podniesienie reki 
jednogłośnie przyjęli projekt w/w uchwały. 
 
 
 
Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały Nr VIII/40/07 w sprawie  
sposobu sprawienia pogrzebu i poddał go pod głosowanie. 
 
Radni Rady Gminy Lipno w głosowaniu jawnym poprzez podniesienie reki 
jednogłośnie przyjęli projekt w/w uchwały. 
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Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że przystępuje teraz do punktu 
podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy lipno na 2007 rok. 
 
 
Skarbnik Gminy nadmieniła, e jak wszystkim wiadomo szkoła w Wichowie 
została oddana do użytku, a więc po oddaniu do użytku obiektu Wykonawca 
dopomina się kasy. 
Pani Skarbnik poinformowała, że został podpisany aneks do umowy z nowymi 
terminami płatności za budowę tej szkoły. 
Prosi o przesunięcie środków tak, żeby zapłacić tę część która dotyczy 
obciążenia budżetu Gminy za tą budowę, czyli 222.600 zł – przeniesienie 
środków z Działu 010 do 801, aby można było zapłacić fakturę za budowę 
szkoły – 110.000 zł. 
Kwota 327.4000 pozostanie do zapłaty. 
 
 
Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały Nr VIII/41/07 w sprawie  
zmian budżetu Gminy Lipno na 2007 rok i poddał go pod głosowanie. 
 
Radni Rady Gminy Lipno w głosowaniu jawnym poprzez podniesienie reki 
jednogłośnie przyjęli projekt w/w uchwały. 
 
 
 

Ad. pkt 4, 5 
 

Pytań i interpelacji nie było. 
 
 

Ad. pkt 6 
 
 

Wobec wyczerpania tematu, na tym obrady VIII sesji Rady Gminy Lipno 
zakończono. 
Przewodniczący Rady Gminy Lipno podziękował obecnym za udział w sesji. 
 
Protokolant 
Żaneta Wołkowicz  
 
 

 

 


